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BR.0012.2.2.2022 

 

Protokół nr 2/2022 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

które odbyło się w dniu 2 lutego 2022 r. 

 

Na podstawie art. 15 zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 z późn. zm.) posiedzenie odbyło 

się w zdalnym trybie. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków komisji, a także radca prawny Elżbieta Celichowska, 

kierownik Wydziału Infrastruktury Agnieszka Staniewska, pracownik Wydziału Infrastruktury 

Aleksandra Maroszek, kierownik Biura Rady i Sołectw Izabela Lesiecka i Skarżący – pan …………….. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Petycja w sprawie nadzwyczajnego zwołania posiedzeń rad miejskich i gminnych w Polsce 

w obliczu zaistnienia stanu kryzysowego w celu uchwalenia uchwał umożliwiających 

podjęcie działań ratowniczych. 

3. Skarga na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 

4. Materiały sesyjne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała Przewodnicząca 

komisji Agnieszka Dudziak. 

 

Ad.2. Petycja w sprawie nadzwyczajnego zwołania posiedzeń rad miejskich i gminnych w Polsce  

w obliczu zaistnienia stanu kryzysowego w celu uchwalenia uchwał umożliwiających podjęcie 

działań ratowniczych. 

Podczas badania wymogów formalnych ww. petycji stwierdzono, że wniesione podanie 

nie spełnia wymogów określonych w art. 4 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, 

tj. nie zawiera prawidłowego oznaczenia adresata petycji (zamiast „Do Przewodniczących Rad 

Miejskich i Gminnych w Polsce” petycja powinna zostać zaadresowana do Rady Gminy 

Czerwonak). W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy Czerwonak, pismem z 29 grudnia 2021 

r., wezwał ……………………. do uzupełnienia braków formalnych. 12 stycznia 2022 r. wpłynęło do 

Urzędu Gminy Czerwonak uzupełnienie ww. petycji, w którym nie stwierdzono uzupełnienia ww. 

braków. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zdecydowała o pozostawieniu ww. petycji bez 

rozpatrzenia z powodu nieuzupełnienia braków formalnych, ponieważ zgodnie z art. 7 ust. 2  

i art. 4 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach jeżeli petycja, nie spełnia wymogów 

określonych w art. 4 ust. 1, ust. 2 pkt 3 lub 4 lub art. 5 ust. 1 lub 2 ww. ustawy, podmiot właściwy 

do rozpatrzenia petycji wzywa, w terminie 30 dni od dnia złożenia petycji, podmiot wnoszący 
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petycję do uzupełnienia lub wyjaśnienia treści petycji w terminie 14 dni z pouczeniem, że petycja, 

której treść nie zostanie uzupełniona lub wyjaśniona, nie będzie rozpatrzona. Natomiast zgodnie 

z art. 4 ust. 2 pkt 3 ww. ustawy, petycja powinna zawierać oznaczenie adresata petycji. 

Biorąc powyższe pod uwagę, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie 

rekomenduje Radzie Gminy Czerwonak pozostawienie ww. petycji bez rozpatrzenia z powodu 

nieuzupełnienia braków formalnych. 

 

Ad.3. Skarga na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 

W dniu 4 stycznia 2022 r. do Rady Gminy Czerwonak wpłynęło pismo zawierające 

ponowną skargę pana …………. na działalność Wójta Gminy Czerwonak w zakresie braku 

odpowiedzi na pismo. W dniu 12 stycznia 2022 r. i 2 lutego 2022 r. Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji przeanalizowała ponowienie skargi, wysłuchała Skarżącego (rozmowa telefoniczna)  

i wyjaśnień kierownika Wydziału Infrastruktury Urzędu Gminy Czerwonak. Komisja ustaliła,  

co następuje: 

1) zjazd indywidualny na działkę nr 36/10 obręb Dębogóra został wybudowany na podstawie 

decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej nr 1/2018 z dnia 9 stycznia 2018 r. 

Inwestycja pn. „Budowa ulicy Dębowej w Dębogórze” została zakończona i odebrana  

w kwietniu 2019 r. W 2019 r. Gmina Czerwonak zleciła opracowanie dokumentacji 

projektowej rozbudowy ulicy Dębowej w Dębogórze przez budowę chodnika od działki  

nr 35 do skrzyżowania z ulicą Leśną. Dnia 22 grudnia 2020 r. Starosta Poznański wydał 

decyzję o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej nr 42/2020, która nie obejmuje 

budowy przedmiotowego zjazdu. Zjazd ten traktowany jest jako istniejący  

i zaprojektowana została jedynie korekta wysokościowa, ze względu na budowę chodnika. 

Kształt i konstrukcja zjazdu pozostaje bez zmian. Dnia 21 stycznia 2021 r. pan ………… 

wniósł odwołanie od decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej (tzw. decyzja 

ZRID) nr 42/2020 w zakresie zjazdu na działkę nr 36/10, co spowodowało wszczęcie 

postępowania administracyjnego przez Wojewodę Wielkopolskiego; 

2) pismo, złożone 1 marca 2021 r. przez pana …………. do Urzędu Gminy Czerwonak, 

stanowiło kontynuację tematu zjazdu na działkę nr 36/10, co było przyczyną prowadzenia 

wówczas postępowania odwoławczego przez Wojewodę Wielkopolskiego. Gmina 

Czerwonak nie zajmowała stanowiska w przedmiotowej sprawie do zakończenia 

postępowania odwoławczego prowadzonego przez Wojewodę Wielkopolskiego, o toku 

którego pan ………… był informowany jako strona wnosząca odwołanie od decyzji. Dnia 21 

września 2021 r. Wojewoda Wielkopolski wydał decyzję w przedmiotowej sprawie, nie 

wnosząc uwag do rozwiązań zaproponowanych przez projektanta w zakresie zjazdu 

indywidualnego na działkę nr 36/10; 

3) w piśmie z 4 stycznia 2022 r. pan ………… ponowił skargę bez wskazania nowych 

okoliczności. 

Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg Wniosków i Petycji podtrzymuje stanowisko 

zawarte w uchwale nr 468/XLIII/2021 Rady Gminy Czerwonak z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie 

skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 

 

 

Ad.4. Materiały sesyjne. 



3 

Komisja zapoznała się z porządkiem obrad XLV sesji Rady Gminy Czerwonak, która 

odbędzie się 10 lutego 2022 r. 

Przewodnicząca komisji odczytała uzasadnienia nw. projektów uchwał: 

 uchwała w sprawie petycji dotyczącej projektu budowy nowych budynków 

Czerwonackiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego przy ul. Poznańskiej  

w Koziegłowach, 

 uchwała w sprawie petycji dotyczącej zajęcia stanowiska przez Radę Gminy Czerwonak  

w sprawie nieprawidłowości związanych z wykonywaniem prawa własności 

nieruchomości i zagospodarowaniem terenu, 

 uchwała w sprawie wniosku o udzielenie dotacji na prace konserwatorsko-budowlane. 

Komisja nie wniosła uwag do odczytanych uzasadnień projektów uchwał. 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca komisji Agnieszka Dudziak zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

Agnieszka Dudziak 


